香港中文大學新亞書院

「許氏文化館」場地申請(2020/21 年度) 支持申請之校內單位確認信

New Asia College, The Chinese University of Hong Kong Venue Booking (2020/21) of the Hui Gallery Endorsement from Faculty/Department/Unit of CUHK

請於<u>二〇二〇年六月十九日下午五時</u>前填妥網上申請表格,並把500字具體展覽計劃、支持申請之校內單位信件,及各參展者之作品樣本(電腦檔案為佳)親身交回書院院務室。請於每頁右上角寫上申請編號(申請編號請留意遞交申請表格後收到的確認電郵)。如資料不足,書院會取消有關申請。

Please submit completed online application form, 500-word exhibition proposal, endorsement from faculty/department/unit of CUHK and artwork samples for each exhibitor (electronic format preferred) in person to the College Office of New Asia College on or before 19 June 2020 5:00p.m. Please mark the reference number on the right-hand corner on all your supporting documents. Please find the reference number in the Acknowledgment email after submission of the online application.

申請人資料 Appli	icant's Information		
姓名 Name	:		
電話 Telephone	:	(手提電話 Mobile):	
借用日期 Period	: 上 1 st / 下 2 ^{nd *} 學期 sei	mester	
屬意展期 (以雨星	期為度) Intended Exhibition P	Period (Duration of two weeks):	
展覽形式 Format	: 個人展 Individual Exhib	oition / 聯展 Joint Exhibition*	
參展人姓名 Name	of exhibitor(s):		
同學最多只可	T參與兩個展覽。Each student can only p	ing permission from the College, change of exhibitor participate in a maximum two exhibitions; tt can only participate in a maximum one exhibition)	
展品類別 Type of	exhibits:	g Ceremony and Supplementary Activ 數量 Quantity:_	
是否有開幕典禮 (Opening Ceremony: 是 Yes [□ 香 No □	
展覽期間附加活動	1,請註明(如講座、導賞) SI	upplementary Activities during exhibiti	on, please specif
(e.g. Talks, Tour):			
	台 Endorsement from Facul Department/Unit:	lty/Department/Unit of CUHK	
聯絡人 Contact pe	rson:	職位 Title:	
		電郵 Email:	
聯絡人簽署 Signa	ture:	日期 Date:	